
Veřejná zakázka malého rozsahu na služby 

Rekonstrukce sportovního areálu SZeŠ a SOŠ Poděbrady – PD 

Vysvětlení zadávací dokumentace č. 1 

Dotaz: 

1. Konkrétní rozsah projektové dokumentace  

Z přiložené skicy (příloha zadávací dokumentace č. 6) není zřejmý: označena jsou pouze 

hřiště A, B. Nepříliš čitelný popis naznačuje, že se počítá i s rekonstrukcí běžecké dráhy - 

atletického oválu.  

Odpověď: S rekonstrukcí běžecké dráhy – atletického oválu se počítá. 

Bude součástí projektové dokumentace i doskočiště s rozběhovou dráhou? 

Odpověď: Doskočiště s rozběhovou dráhou bude součástí projektové dokumentace. 

Bude součástí projektové dokumentace vrhačský sektor? 

Odpověď: Vrhačský sektor bude součástí projektové dokumentace. 

Co znamená popis "Asfalt pro AŠ"? Bude tato plocha součástí projektové dokumentace? 

Odpověď: Asfalt pro AŠ – jedná se o asfaltovou plochu pro výuku autoškoly a pro 

konání jízdy zručnosti traktorem s vlekem. Tato plocha bude součástí projektové 

dokumentace.  

Jaký "umělý povrch" se pro hřiště B předpokládá? Umělý trávník s pískovým vsypem nebo 

litý umělý povrch?  

Odpověď: Pro hřiště B (pro více sportů) se předpokládá litý umělý povrch plno 

probarvený EPDM. 

Hřiště A uvnitř atletického oválu je popsáno jako "travnaté". Travnatý povrch vyžaduje 

závlahu. Bude v tom případě součástí projektové dokumentace i vodovodní přípojka s 

(automatickou?) závlahou? Není lepší (jak to obvykle projektuji) i tuto plochu řešit umělým 

trávníkem s pískovým vsypem? Prosím rozhodnout a uvést ve vysvětlení / doplnění. 

Odpověď: Vnitřek atletického oválu bude travnatý bez vodovodní přípojky pro 

závlahu. 

Projektová dokumentace nebude obsahovat umělé osvětlení? Ve vysvětlení / doplnění 

prosím výslovně uvést.  

Odpověď: Projektová dokumentace nebude obsahovat umělé osvětlení. 

Dotaz: 

2. Existuje původní projektová dokumentace stávajících sportovních ploch? Pokud ano, 

prosím doplnit do zadávací dokumentace, alespoň půdorysy a skladby ploch. 

Odpověď: Původní projektovou dokumentaci stávajících sportovních ploch škola 

nemá. 

Dotaz: 

3. Existuje geodetické zaměření (výškopis + polohopis) řešeného území?  

Pokud ano, prosím doplnit do zadávací dokumentace. 

Pokud ne: doplní ho zadavatel dodatečně nebo má být jeho zpracování obsaženo v 

nabídce? 

Odpověď: Geodetické zaměření řešeného území nemáme. Vzhledem k tomu, že nové 

sportoviště bude realizováno na místě stávajícího, nepovažujeme geodetické zaměření 

za nutné. 
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